

LEAGUE OF NATIONS

Communicated to the
Council and Members
of the League.

C.84.M.84.1942.XI.

Geneva, November 24th, 1942.

TRAFFIC IN OPIUM AND OTHER DANGEROUS DRUGS

Law communicated by the Government of the United Kingdom.

Note by the Acting Secretary-General

In accordance with Article 21 of the Convention of 1931 for limiting the manufacture and regulating the distribution of narcotic drugs, the Acting Secretary-General has the honour to inform the Parties to the Convention and also other States that the following law has been transmitted to the Secretariat and is being kept in its archives:

JAMAICA : Law 22 of 1942. A law to regulate the Importation, Exportation, Manufacture, Sale and Use of Opium and other Dangerous Drugs.

SOCIÉTÉ DES NATIONS

Communiqué au Conseil
et aux
Membres de la Société.

C.84.M.84.1942.XI.

Genève, le 24 novembre 1942.

TRAFIC DE L'OPIMUM ET AUTRES DROGUES NUISIBLES

Loi communiquée par le Gouvernement du Royaume-Uni

Note du Secrétaire général par intérim

Conformément à l'article 21 de la Convention de 1931 pour limiter la fabrication et réglementer la distribution des stupéfiants, le Secrétaire général par intérim a l'honneur de faire savoir aux Etats parties à la Convention, ainsi qu'aux autres Etats, que le texte législatif suivant a été communiqué au Secrétariat et qu'il est conservé dans ses archives.

JAMAÏQUE : Loi 22 de 1942. Loi réglementant l'importation, l'exportation, la fabrication, la vente et l'usage de l'opium et autres drogues nuisibles.
